
PROTOKÓŁ NR 4/11

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 10 stycznia 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:55, a zakończyło o 20:45. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Zofia Ujma,

6. Adam Bierowski,

7. Krzysztof Kapała,

8. Mariusz Kubiak, 

9. Zbigniew Piątek,

10. Paweł Pituch.

Nieobecni usprawiedliwieni: Maria Zielińska, Zbigniew Mazurak.

Zaproszone osoby:

11. Grażyna Nawalaniec,

12. Andrzej Machnica,

13. Krystyna Kaczor,

14. Grażyna Krakowiak,

15. Mariola Tatowicz.

Ad. 1 Posiedzenie komisji (dalszą część z dnia 05.01.2011) otworzył i przywitał przybyłych Przew. P. 

Artur Wrona.

Ad. 2 Jako pierwsza wystąpiła przedstawicielka Zespołu śpiewaczego „Kowarskie Wrzosy” P. Zofia 

Trojnar, która prosiła o dodatkowe nakłady dla zespołu (zaplanowane w budżecie 6650 zł). Pani Trojnar  

prosiła o 10.000 zł. Pan Burmistrz w swojej wypowiedzi wskazał i udzielił rad aby zespół „Kowarskie Wrzosy” 

próbował  zorganizować  sobie  środki  poprzez  występy,  wymianę  z  zespołem  czeskim  występów,  fakturę 

wówczas może wystawić Dom Kultury.  W związku z oszczędnościami w całym budżecie niemożliwym na 

dzień dzisiejszy jest dołożenie jakichkolwiek środków dla zespołu.

Ad. 3 Następnie P. Wrona prosił o głos Panią Tatowicz Mariolę, Dyr. Przedszkola nr 1 w Kowarach.

Pani  Dyrektor  stwierdziła  że  przy  zaplanowanych  środkach  zapewnione  są  potrzeby  egzystencjalne 

Przedszkola. Mniejszy o 100 tys. budżet skłania ją do likwidacji jednej grupy (obecnie jest sześć grup dzieci),  

a co za tym idzie, zejście z zatrudnienia dwóch nauczycielek i jednej osoby sprzątającej czyli likwidacja trzech 

etatów.
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Pani Skarbnik oznajmiła że na 150 zapisanych do przedszkola dzieci, faktycznie dziennie nie ma ich więcej jak 

120,  etaty  zaś  (23  osoby  zatrudnione),  są  niezmienne.  Rzeczywiście,  w  związku  z  chorobami  nie  ma  w 

przedszkolu co dzień jak gdyby jednej grupy. Wpływu na to nie ma jednak ani P. Dyrektor ani nikt inny.  

Ad.  4  Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  nr  3,  Pani  Krystyna  Kaczor  przedstawiła  pokrótce 

funkcjonowanie placówki.  Zatrudnionych w szkole jest 23 nauczycieli łącznie z dyrektorem, pedagogiem i 

bibliotekarką. Wydatki w stosunku do roku 2010 ograniczone są o około 70 tys. W czerwcu trzeba będzie  

ograniczyć  zatrudnienie.  Niezbędnym  dla  funkcjonowania  szkoły  jest  wykonanie  zalecenia  „Sanepidu”  -  

odwodnienia boiska – koszt rzędu 400 tys. zł. W szkole nr 3 jest 205 uczniów w tym troje niepełnosprawnych 

wymagających indywidualnego toku nauczania. Budynek szkoły wymaga elewacji, P. Dyrektor zależy bardzo 

na  utrzymaniu  w  pracy  wykształconych  już  nauczycieli,  którzy  niejednokrotnie  mają  przygotowanie  do 

wykonywania kliku specjalności.

Ad. 5 Pani Grażyna Krakowiak – Dyr. Liceum Ogólnokształcącego oraz Gimnazjum mówiła że ma 

nadzieję  na zmieszczenie  się  w zaplanowanym budżecie.  Ze względu na to  że  młodzież  uczęszczająca do 

szkoły ponadpodstawowej wymaga dużego wsparcia psychicznego i pedagogicznego (30% młodzieży jest z 

rozbitych rodzin) wskazanym byłoby zatrudnienie psychologa w szkole, obecnie jest dwóch pedagogów.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Budżetu Planowania i Finansów wnioskuje o zmniejszenie środków z MSR-u (paragraf 

4270) „zakup usług remontowych” z 45000 zł do 12000 zł (poziomu z r. 2010). Pozostałe 33.000 zł przekazać 

do MOPS-u (dodatki mieszkaniowe). (jednogłośnie)

2. Komisja  wnioskuje  o  zmniejszenie  kwoty  z  MSR-u  (paragraf  4410)  z  „podróży  służbowych 

krajowych”  z  3000  zł  do  2300  zł  (poziomu  z  2010  r.).  Pozostałe  700  zł  przekazać  na  MOPS  (dodatki 

mieszkaniowe). (9 za 1 wstrzym.)

3. Komisja wnioskuje o zmniejszenie kwoty (w rozdziale 90095 dział 4210) przeznaczonej na zakup 

ławek ulicznych z kwoty 15000 zł do kwoty 10000 zł. Zaoszczędzone 5000 zł przeznaczyć na klub „Olimpia” 

Kowary (9 za 1 wstrzym.), jeden nie brał udziału

Również z zieleni miejskiej należy zmniejszyć o 5000 zł i przeznaczyć na dodatki mieszkaniowe do MOPS-u.

4. Komisja Budżetu Planowania i Finansów wnioskuje o wykreślenie paragrafu 6 z projektu Uchwały 

w sprawie budżetu miasta na r. 2011 i zmianę par. 4 (dotyczy emitowania papierów wartościowych) (7 za, 1 

przeciw, 2 wstrzym.)

5. Komisja wnioskuje o szczegółową analizę wydatków związanych z następującymi wydarzeniami:

„Dni Kowar”

„Wyścig kolarski” – Wjazd Kowary Okraj

Również w par. 6050 – Adaptacja dworca PKP – kwota 50000 zł będzie szczegółowo przez Komisję badana. 

Protokołowała:                                                                                                                         Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                        Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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